
RP.0057.8.2022 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

od dnia 20 października 2022 r. do dnia 30 listopada 2022 r. 

 

20.10.2022 r. 

− wzięłam udział w wizji z udziałem Biegłych Sądowych powołanych przez Sąd Rejonowy 

w Elblągu w sprawie przeciwko Wykonawcy I etapu remontu pawilonu sportowego  

w Młynarach tj. Maciej Wielgosz Usługi Budowlane PRZEMBUD z Kamiennika 

Wielkiego.  Wizja Biegłych Sądowych miała na celu ocenę roszczeń skierowanych 

przeciwko Wykonawcy robót. 

  

− odbyła się wideokonferencja z Ministrem Aktywów Państwowych Panem Andrzejem 

Śliwką w sprawie warunków przystąpienia przez Gminę Młynary do zakupu 

preferencyjnego węgla dla gospodarstw domowych. 

21.10.2022 r. 

− wzięłam udział w ślubowaniu klas I w Szkole Podstawowej w Młynarach z udziałem 

Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty Pana Krzysztofa Nowackiego. 

 

− odbył się odbiór robót zadania pn. “wykonanie zewnętrznej struktury wykończeniowej, 

tj.  kolorowego tynku zewnętrznego elewacji wiatrołapu przy świetlicy wiejskiej  

w Nowym Monasterzysku”. Roboty budowlane wykonała firma RyszArt Usługi 

Budowlane Ryszard Korneluk z Płonnego. Wykonane roboty komisja odebrała bez uwag. 

 

− odbyło się spotkanie z Komendantem Miejskim Państwowej Straży Pożarnej w Elblągu 

Panem Łukaszem Kochanem w sprawie możliwości pozyskania samochodu pożarniczego 

dla OSP Młynary. 

24.10.2022 r. 

− spotkałam się z Nadleśniczym Nadleśnictwa Młynary Panem Adamem Kędziorą  

w sprawie wspólnego remontu dróg gminnych. 

 

−  odbyło się spotkanie z Panem Zbigniewem Grzybowskim z Zielonej Energii Żuławskiej 

w sprawie odkrzaczenia wysypiska śmieci pod kątem ewentualnych inwestycji. 

 

 



25.10.2022 r.  

− odbyło się spotkanie z Panem Krzysztofem Semmerlingiem Kierownikiem PKS Oddział 

w Pasłęku w sprawie dowożenia uczniów do szkół. 

26.10.2022 r.  

− wzięłam udział w radzie budowy zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa sieci 

wodociągowych w m. Młynarska Wola, Broniszewo, Nowe Sadłuki, Błudowo, Stare 

Monasterzysko, Nowe Monasterzysko Warszewo”, spotkanie odbyło się z udziałem 

przedstawicieli: Wykonawcy, Nadzoru i Zamawiającego. Celem narady było omówienie 

postępu prac związanych z realizacją zadania. 

 

− wzięłam udział w uroczystym otwarciu nowego Posterunku Policji w Młynarach. 

 

− odbyła się wideokonferencja ze Starostą Elbląskim oraz Jednostkami Organizacyjnymi 

Powiatu Elbląskiego. Tematy dotyczyły organizacji pomocy uchodźcom z Ukrainy, 

dystrybucji węgla oraz przeciwdziałaniu Covid-19. 

27.10.2022 r. 

− wzięłam udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Elblągu w sprawie uzgodnienia 

procedury zgłoszenia zamiaru wykonania witacza świetlnego z nazwą miasta Młynary,  

w parku przy ul. Kopernika i Konopnickiej. 

  

− tego samego dnia podpisano umowę z Panem Michałem Kawczyńskim prowadzącym 

firmę pod nazwą ITerka24 POGOTOWIE INFORMATYCZNE z siedzibą w Braniewie na 

dostawę 7 sztuk przenośnych komputerów w ramach Programu Cyfrowa Gmina. 

Całkowity koszt zakupu wyniesie 31 874,42 zł, z czego 100% zostanie pokryte 

z dofinansowania. 

 

− wzięłam udział w cyklicznej naradzie roboczej z udziałem przedstawicieli Zamawiającego, 

Inżyniera Kontraktu i Wykonawcy zadania pn. “Budowa zbiorników retencyjnych ścieków 

surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury 

towarzyszącej (2020-2022), tematem narady było omówienie wykonanych dotychczas 

prac i zaplanowanych zamierzeń wykonawczych na najbliższe dni. 

 

− zwołałam zebranie z kierownikami i dyrektorami jednostek podległych w celu omówienia 

spraw bieżących. 

 

− odbyło się spotkanie z Panem Markiem Pilichowskim Dyrektorem Departamentu Ochrony 

Środowiska w Urzędzie Miejskim w Elblągu w sprawie odkrzaczania nieużytków. 



31.10.2022 r. 

− w związku z budową chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 505 – 509 odbyła się rada 

budowy związana z natychmiastowym (awaryjnym) przełożeniem sieci wodociągowej  

o długości ok. 250 m. zgodnie z właściwą inwentaryzacją geodezyjną.  

02.11.2022 r.  

− w dniu 02 listopada 2022 roku przekazałam do publikacji w Dzienniku Urzędowym Unii 

Europejskiej ogłoszenia o przetargu nieograniczonym na „Udzielenie i obsługę kredytu 

długoterminowego w kwocie 1 700 000,00 zł na pokrycie deficytu budżetu w 2022 r. oraz 

spłatę zobowiązań z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów”, które zostało 

opublikowane w dniu 07 listopada 2022 roku, z terminem składania ofert do dnia  

22 listopada 2022 roku. 

W wyznaczonym terminie wpłynęły dwie oferty złożone przez:  

1) Bank Spółdzielczy w Malborku – z kosztem obsługi 1 248 183,62 zł brutto; 

2) Bank Spółdzielczy w Brodnicy– z kosztem obsługi 1 160 434,29 zł brutto. 

Złożone oferty obecnie podlegają badaniu przez komisję przetargową.  

 

04.11.2022 r. 

− wysłano do Instytucji Zarządzającej wniosek o wprowadzenie zmian w zakresie projektu 

nr PR/1/118/2018. Wniosek obejmował przesunięcia oszczędności powstałych  

w projekcie, z przeznaczeniem na zakup mobilnego zadaszenia sceny oraz monitoringu  

w nowopowstałym parku miniatur w Młynarach. 

 

− wzięłam udział w uroczystości pogrzebowej Pani Krystyny Czajki, emerytowanej 

nauczycielki Szkoły Podstawowej w Młynarach. 

05.11.2022 r.  

− złożono w Warmińsko-Mazurskim Urzędzie Wojewódzkim wniosek o wypłatę dotacji  

na działalność bieżącą Klubu Senior + w Młynarach. Wniosek obejmował zaliczkę  

w wysokości 3 240,00 zł na miesiąc listopad.  

07.11.2022 r. 

− odbyło się spotkanie z pracownikami Szkoły Podstawowej w Błudowie w sprawie 

ewentualnego połączenia szkół w Gminie Młynary. 

08.11.2022 r. 

− wzięłam udział w cyklicznej naradzie roboczej z udziałem przedstawicieli Zamawiającego, 

Inżyniera Kontraktu i Wykonawcy zadania pn.” Budowa zbiorników retencyjnych ścieków 

surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury 



towarzyszącej (2020-2022), tematem narady było omówienie wykonanych dotychczas 

prac i zaplanowanych zamierzeń wykonawczych na najbliższe dni oraz podjęcie działań 

odbiorowych. 

 

− odbyło sie spotkanie w Sąpach z Nadleśniczym Nadleśnictwa Młynary Panem Adamem 

Kędziorą oraz Panem Karolem Jóźwiakiem w sprawie nieodpłatnego przekazania działki 

3246/4. Ustalono, że działka pozostanie w zasobach Lasów Państwowych i będzie 

dzierżawiona na rzecz Sołectwa Sąpy. Łączny koszt dzierżawy to 20 zł rocznie. 

 

− odbyło sie spotkanie z Panem Zbigniewem Korzeniowskim w sprawie propozycji zamiany 

działki pod cmentarz na działki budowlane w Młynarach.  

09.11.2022 r. 

− wzięłam udział w radzie budowy zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa sieci 

wodociągowych w m. Młynarska Wola, Broniszewo, Nowe Sadłuki, Błudowo, Stare 

Monasterzysko, Nowe Monasterzysko Warszewo”, spotkanie odbyło się z udziałem 

przedstawicieli: Wykonawcy, Nadzoru i Zamawiającego. Celem narady było omówienie 

postępu prac związanych z realizacją zadania. 

 

− wzięłam udział w radzie budowy zadania inwestycyjnego pn, “Przebudowa i modernizacja 

Stacji Uzdatniania Wody w Młynarach (2022-2023)”, spotkanie odbyło się z udziałem 

przedstawicieli: Wykonawcy, Nadzoru i Zamawiającego. Celem narady było omówienie 

kwestji, do których rozstrzygnięcia pogrzebne będzie stanowisko Projektanta. 

 

− wzięłam udział w akademii w Szkole Podstawowej w Młynarach z okazji Święta 

Niepodległości. 

 

− w Ratuszu Staromiejskim w Elblągu odbyło się spotkanie, w którym uczestniczyła Pani 

Sekretarz Gminy Młynary w sprawie aktualnych aspektów gospodarki regionalnej  

i krajowej 

10.11.2022 r. 

− zwołałam naradę z kierownikami i dyrektorami jednostek podległych w celu omówienia 

spraw bieżących. 

11.11.2022 r. 

− wzięłam udział w obchodach Święta Niepodległości w Ośrodku Kultury w Młynarach. 

 

− po koncercie z okazji Dnia Niepodległości odbyła się konferencja zamykająca projekt  

nr PR/1/118/2018, współfinansowanego ze środków Europejskich w ramach 



Europejskiego Instrumentu Sąsiedztwa. Konferencja była elementem części „miękkiej” 

projektu, obligatoryjnej do wykonania wraz z częścią infrastrukturalną. 

14.11.2022 r. 

− odbyło się spotkanie z Panem Adamem Kędziorą Nadleśniczym Nadleśnictwa Młynary w 

sprawie propozycji dofinansowania remontów dróg gminnych: „Przebudowa i rozbudowa 

dróg gminnych: Sąpy-Warszewo” i „Wykonanie nawierzchni utwardzonej na odcinku 

drogi gminnej w m. Kraskowo – Etap VI”. 

 

− z okazji Światowego Dnia Seniora spotkałam się z uczestnikami Klubu Senior+  

w Młynarach. 

15.11.2022 r. 

− spotkałam się z Panem Stanisławem Piórem w sprawie omówienia koncepcji robót 

wykończeniowych związanych z dobudową wiatrołapu i zagospodarowaniem terenu przy 

świetlicy wiejskiej w Nowym Monasterzysku. 

 

− odbyło się zebranie z rodzicami Szkoły Podstawowej w Budowie w sprawie ewentualnego 

połączenia szkół w Gminie Młynary od roku szkolnego 2023/24. 

17.11.2022 r. 

− wzięłam udział w cyklicznej naradzie roboczej z udziałem przedstawicieli Zamawiającego, 

Inżyniera Kontraktu i Wykonawcy zadania pn.” Budowa zbiorników retencyjnych ścieków 

surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury 

towarzyszącej (2020-2022), tematem narady było omówienie wykonanych dotychczas 

prac i zaplanowanych zamierzeń wykonawczych na najbliższe dni oraz przedstawienie 

przez Wykonawcę poziomu załatwiania spraw związanych z uzyskaniem  pozwolenia  

na użytkowanie obiektu. 

18.11.2022 r.  

− odbyło się spotkanie z Wiceministrem Aktywów Państwowych Panem Andrzejem Śliwką, 

Ministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi Panem Henrykiem Kowalczykiem, Wojewodą 

Warmińsko-Mazurskim Panem Arturem Chojeckim w Zespole Szkół Ekonomicznych  

i Technicznych w Pasłęku. 

w dniach 18 i 19.11.2022 r. 

− zostało przeprowadzone seminarium w zakresie ochrony środowiska organizowane  

w ramach projektu nr PR/1/081/2018. Seminarium jest częścią „miękką” projektu, 

obligatoryjną do wykonania wraz z częścią inwestycyjną.  

 



21.11.2022 r. 

− nastąpiło otwarcie ofert kupna nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 

geodezyjnym Kwietnik działki: 

- nr 149/3 o pow. 0,0304 ha na kwotę brutto: 3 087,30 zł 

- nr 183 o pow. 0,0600 ha na kwotę brutto: 2 000,00 zł 

 

− z okazji Dnia Pracownika Socjalnego złożyłam życzenia pracownikom Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy społecznej w Młynarach,  

 

− wzięłam udział w spotkaniu autorskim z Zuzanną Gajewską zorganizowanym przez 

Ośrodek Kultury w Młynarach. 

23.11.2022 r. 

− wzięłam udział w Radzie budowy zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa sieci 

wodociągowych w m. Młynarska Wola, Broniszewo, Nowe Sadłuki, Błudowo, Stare 

Monasterzysko, Nowe Monasterzysko Warszewo”, spotkanie odbyło się z udziałem 

przedstawicieli: Wykonawcy, Nadzoru i Zamawiającego. Celem narady było omówienie 

postępu prac związanych z realizacją zadania. 

24.11.2022 r. 

− zwołałam naradę z kierownikami i dyrektorami jednostek podległych w celu omówienia 

spraw bieżących 

25.11.2022 r. 

− wzięłam udział w radzie budowy zadania inwestycyjnego pn,” Przebudowa i modernizacja 

Stacji Uzdatniania Wody w Młynarach (2022-2023), spotkanie odbyło się z udziałem 

przedstawicieli: Wykonawcy, Nadzoru i Zamawiającego. Celem narady było omówienie 

spraw, do których rozstrzygnięcia potrzebne jest stanowisko Projektanta. 

 

− przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

przeprowadzili w Urzędzie Miasta i Gminy w Młynarach kontrolę w miejscu realizacji 

projektu pn. “Wdrożenie systemu e-usług w Gminie Młynary”. Kontrola nie wykazała 

żadnych nieprawidłowości i zakończyła się wynikiem pozytywnym.  

28.11.2022 r. 

− odbyło się spotkanie z Przedstawicielem firmy Copernicus z Fromborka w sprawie 

omówienia dotychczasowej współpracy. 

 



30.11.2022 r. 

− odbyła się wideokonferencja ze Starostą Elbląskim poświęcona sprawom związanym  

z pomocą migrantom z Ukrainy. 

 

 

W naszej gminie doszło do ataków wilków na zwierzęta gospodarskie. 

W miesiącu październiku w Warszewie wilki zjadły byka i jałówkę 

W miesiącu listopadzie doszło do trzech zagryzień: 

w Zaściankach wilki zjadły młodego byka i młodą jałówkę, w Mikołajkach 2 jałówki oraz  

w Sąpach - ich ofiarami padły 2 owce i 7 kóz. 

 

W związku z atakami apeluję do wszystkich mieszkańców o zachowanie szczególnej ostrożności 

i w miarę możliwości staranne zabezpieczenie zagród. 

Ponadto w przypadku poniesienia strat wniosek o odszkodowanie składa się NIEZWŁOCZNIE 

po stwierdzeniu szkody do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska. Wszystkie pozostałe 

informacje dotyczące wilków są dostępne na stronie internetowej www.mlynary.pl oraz facebooku 

Gminy Młynary. 

 

http://www.mlynary.pl/

